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Bevezető

Jelen beszámolómban olvashatjátok a beszámolómat, melyet először a jelen időszakra vonatkozva küldök, 
illetve próbálom az éves tevékenységeket is összeszedni. Az időrendi bontást csak a fent megjeleölt időszakra 
küldöm el.

Időrendi bontás

2011. június 23. Szakirány választó fórum
2011. június 24. Oktatókkal való egyeztetés
2011. július 7. EFOTT Logikai sátor megbeszélés
2011. július 12-17. EFOTT Logikai sátor
2011. július 3, 4 Mentortábor előkészítés
2011. augusztus 5-7. Mentortábor
2011. augusztus 21-25. GyógyMatekos Gólyatábor
2011. augusztus 27-31. Évkezdési dolgok, beiratkozás előkészítés, regisztrációs időszak szervezés
2011. augusztus 29. Alakuló SZACS ülés
2011. szeptember 5. MASZAT korrepetálás (kritérium dolgozatra való készülés)
2011. szeptember 6. SZACS ülés
2011. szeptember 7. Kritérium dolgozat, Beiratkozás (teremfelelős)

ELTE TTK Matematikai Intézet Igazgatóval való tárgyalás
2011. szeptember 8. Intézeti köszöntő, Teadélután, Kocsmatúra, Közös tárgyfelvétel, Körbevezetés

ELTE TTK Matematikai Intézet Tanszékvezetői értekezlet
2011. szeptember 12. „Majdnem Választmány”
2011. szeptember 13. Gólyaavató megbeszélés

SZACS tevékenységek (tematikus bontás)

Tárgyidőszaki tevékenységek és alakulások röviden, tömören, vázlatosan:
- Matekos Mentorok: nagyon jól teljesítettek a mentorok mind a Mentortáborban, Gólyatáborban és a 

Regisztrációs időszak egész hetében. Külön köszönet Kerényi Péternek, Koch Boglárka Lillának és 
Németh Antalnak, akik a mentoroknak nyújtott eszmei háttérben is segédkeztek, nem beszélve az 
értük tett rengeteg munkáról.

- Kocsmatúra: sok vélemény szerint az eddigi legjobb Kocsmatúrának voltunk tanúi. A főszervezői Kuti 
Péter és Nagy Kapolcs Ompoly voltak, kiknek ez úton is szeretnék köszönetet mondani. 

- BSc-s szakirányválasztó fórum szervezése: nagyon jól sikerült rendezvény. 3 tanár, mesterszakos és 
felsőbb éves hallgatók segítették az első éves hallgatókat a választásban. Külön köszönet Csikai 
Mátyásnak a szervezésben és segítségnyújtásban

- Matekos póló: ELKÉSZÜLT!!! Már GT-ben ebben tudtunk virítani, illetve oktatóknak és TO-soknak is 
sikerült nagy közönség előtt ajándékba adnunk egyet-egyet. Szeretném kiemelni Szellák Zsanett és 
Habai Dániel munkáját, nélkülük nem sikerült volna!

- Honlap: folyamatosan kerülnek ki a hírek. Jól megy, de lesz majd egy kis átalakítás
- GT: rendben lezajlott, rekord számú résztvevő volt a táborban matekos részről (is). Nagy köszönet illeti 

a főszervezőket!



- Hallgatói tér: Nagyon jól halad a munka, sok egyeztetés tervezés és alkotás után úgy néz ki látszik a 
fény az alagút végén. Szellák Zsanett munkáját szeretném kiemelni e téren.

Egyéb SZACS-hoz köthető dolgok

Ebben az időszakban több fontos dolog tette ki a munkámat (vázlatosan):
- GT
- Alakuló ülés
- Regisztrációs időszak

A gólyatáborban rekord számú matekos volt. Ez nagy valószínűséggel ügyes marketing fogásoknak köszönhető, 
melyért még egyszeri köszönet illet a tábor főszervezőit. A táborban Simon Péter igazgatóhelyettes tartott 
előadást a szakról, Dukán András Ferenc a HÖK-ről és Hermán Dániel a SZACS-ról. Külön köszönetet szeretnék 
mondani nekik ezért.

Az Alakuló ülésünk nagyon jól sikerült. Több mint 7 órát voltunk bent az egyetemen, de minden kétséget félre 
téve megérte. A legfontosabb mondanivalója az Alakulónak: BRAND. Az eddigi programjainknak szeretnénk egy 
keretet adni. Erre nagyon jó stratégiánk van, mely több pilléren alapszik: Tájékoztatás, Honlap, MASZAT, Bulik, 
Kulturális rendezvények. Nagyon jó úton haladunk, az ideológia és vízió megszületett, a célok elérése 
megkezdődött. 

A Regisztrációs időszak különösen jól zajlott idén nálunk. Rövid jellemzéssel élve: szerevezett, hangulatos, 
szakmai, sok gólya által látogatott, hasznos. Többe erről nem is kell

Saját tevékenység bemutatása

Jelen időszakban rengeteg munka volt. A fentebb említett dolgok felelőseként nagy felelősség hárult rám, 
mellyel próbáltam minél jobban és hatékonyabban megbirkózni. Nagyon sok figyelmet fektettem a tanárokkal 
való kapcsolattartásra. Az új vezetése az Intézetnek még inkább szeretné bevonni a hallgatókat a mindennapi 
ügyekbe, illetve a stratégiai kérdések tárgyalásába. Ezt én jónak vélem, ezért is foglalkoztam ezzel sokat. Sokat 
fordítottam a felelősök helyes kiválasztására, ez sok külön beszélgetést és tervezést igényelt. Szeretném 
megköszönni mindenkinek a segítséget, akik bármilyen formában hozzájárultak a SZACS-unk fejlődéséhez.

Éves tevékenység

Nem látom értelmét a „copy+paste-elésnek” a régebbi beszámolókból, mert azt mindenki végig tudja olvasni, 
ha akarja. Inkább röviden összefoglalom a főbb témákat és fejlődéseket (mert fejlődés volt bőven). Az év elején 
nagyon jó volt az alakuló, ahol egy stratégiát tudtunk kialakítani, amit egész évben követett a SZACS én pedig 
törekedtem a betartatására. Az első főbb dolgaink közé esett a MASZAT megreformálása, bővebb 
adminisztrációja. Ez nagyon jól sikerült, az alapján a minta alapján tudjuk idén tovább fejleszteni a 
korrepetálásunkat. Ebben kiemelném Árendás Péter, Hermán Dániel és Lomoschitz Lilla tevékenységét. A 
honlapunk is teljesen megújult, amit már megéri reklámoznunk és fejlesztenünk. Az alapjait Árendás Péternek 
és Habai Dánielnek köszönhetjük, de szeretnék köszönetet mondai mindenkinek, aki foglalkozott/foglalkozik a 
honlappal. Kultúr teaestünk is volt, elkészült a szakterületi pólónk, készül a hallgatói tér, vannak konkrét 
céljaink, melyhez a stratégia is előállt. A SZACS-ban nagy váltás történt, egy (számomra) új generáció vette át az 
effektív munkát, melyet pozitívnak értékelek és szeretném megköszönni a „nagy öregeknek”, hogy 
tapasztalatukkal segítették a munkát, a teljesség igénye nélkül: Androvics László, Dukán András Ferenc, Ivancsó 
Veronika, Márton Ákos és Prikoszovich Mihály. 

Kelt: Budapest, 2011. szeptember 14. Árendás Ákos Tuzson


